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Datum: 23 november – 10.00 uur 
 

1. Bepaling aantal stemgerechtigden en nazicht volmachten 
a. Provincie Antwerpen: Marc Gijs, Hans Hooyberghs en een volmacht van Guido 

Mertens voor Marc Gijs: 3 op 3 vertegenwoordigers aanwezig of 
vertegenwoordigd. 

b. Provincie Limburg/Kempen: Martin Van den Bergh, John Bruinen en Michel 
Mentens: 3 op 3 vertegenwoordigers aanwezig. 

c. Provincie Oost-Vlaanderen: Hedwig Amelinckx, Evert Iserentant en Paul 
Willems: 3 op 3 vertegenwoordigers aanwezig. 

d. Provincie Vlaams-Brabant en Brussel: Michèle Messiaen, Didier Bosman en 
Pieter Thysen: 3 op 3 vertegenwoordigers aanwezig. 

e. Provincie West-Vlaanderen: Wilfried ’T Jonck, Jeroen Vanmassenhove en een 
volmacht van Jacques Denys voor Wilfried ’T Jonck: 3 op 3 
vertegenwoordigers aanwezig of vertegenwoordigd. 

 
In totaal zijn bij aanvang 15 van de 15 leden aanwezig of vertegenwoordigd.  
Zijn verder aanwezig: Philip van Oeckel, Tom Dieussaert, Jo Willems en Frederik 
Noppe. 
Is verontschuldigd: Kenny Moreau. 
 

2. Openingswoord van de voorzitter 
Het integrale voorwoord is te vinden via bijlage "Voorwoord voorzitter”. 
 

3. Goedkeuring van vorige verslag 
Het verslag van AV 2 van 25 mei 2024: Geen aanpassingen/opmerkingen en wordt 
unaniem goedgekeurd (15 ja-stemmen). 

 
4. Beleidsplannen 

a. Via Luik II zijn alle acties te volgen (inclusief de huidige stand van zaken qua 
uitvoering via de kleurencodes) zoals vastgelegd in het jaaractieplan van 
2024. De verwachting is dat bijna alle acties binnen de algemene werking 
uitgevoerd zullen worden. Binnen de beleidsfocussen wordt getracht om alles 
ook af te werken. Het jeugdsportproject kent de belangrijkste financiële 
impact in de boekhouding pas in december (uitbetaling van subsidies aan de 

mailto:info@vttl.be


 

clubs). De sportkampen waren beide volzet in 2024. En voor de 
sportkaderopleiding worden nog enkele video-opnames gepland eind 
november-begin december. Bij topsport was er uiteraard de kwalificatie voor 
de Olympische Spelen te Parijs als hoogtepunt.  

b. Beleidsplan 2025-2028:  
• Algemene werking: in vergelijking met het vorige beleidsplan werd er 

teruggeschakeld van 14 domeinen naar 9 domeinen, dit om de 
werking te verduidelijken en de opvolging mogelijk te maken. Ook 
binnen de algemene werking is er in de komende beleidsperiode 
aandacht voor het holistisch sportmodel, dit binnen alle facetten van 
onze werking. Luik I en II werden tijdig ingediend bij Sport Vlaanderen. 
Op het bilateraal overleg waren er heel weinig opmerkingen.  

• Beleidsfocus sportkampen: een aanvraag voor subsidies werd 
ingediend voor 2 kampen (Merelbeke en Herentals). 

• Beleidsfocus jeugdsport: er zijn enkele aanpassingen in vergelijking 
met de voorgaande aanvragen, dit voornamelijk op vraag van Sport 
Vlaanderen. Er werd een extra pool gecreëerd inzake de 
betrokkenheid van ouders en jeugd bij de clubwerkingen en 
opleidingen. 

• Topsport: De aanvraag bij Topsport Vlaanderen werd tijdig ingediend. 
Een kritische analyse van de huidige topsportwerking werd daarin 
opgenomen. Het dossier werd ondertussen ook verdedigd bij Topsport 
Vlaanderen. Groei en verdere ontwikkeling staat centraal om op korte 
en middellange termijn de hoge doelstellingen te bereiken.  

• Het beleidsplan 2025-2028 wordt unaniem goedgekeurd (15 ja-
stemmen). 

• Het jaaractieplan 2025 wordt unaniem goedgekeurd (15 ja-stemmen). 
 

5. Goed bestuur 
a. Voor 2023 werd een score behaald van net iets meer dan 80 %. Dat is een 

daling t.o.v. 2022, maar dat werd reeds verwacht gezien de impact van extra 
harde indicatoren. De gemiddelde score over alle sportfederaties heen is 
eveneens gedaald. De VTTL blijft, net zoals eerder, rond het gemiddelde 
hangen.  

b. In 2024 zijn er weinig aanpassingen gebeurd, ook omwille van beleidskeuzes. 
Een nieuwe controle zal uitgevoerd worden door de dossierbeheerder van 
Sport Vlaanderen midden december. Verwachting is dat de score relatief 
stabiel zal blijven de komende jaren, tenzij er extra wijzigingen aangehaald 
worden door Sport Vlaanderen zelf. 
 

  



 

6. Personeelszaken 
a. Tom Dieussaert stopt eind dit jaar als Technisch Directeur Topsport. Er waren 

3 kandidaten om hem te vervangen. Na meerdere gesprekken werd gekozen 
om Pieter Geerts voor te stellen aan de taskforce als nieuwe TDT. Deze 
beslissing wordt verwacht midden/eind januari. 

b. Het contract van Bojan Tokic werd vroegtijdig beëindigd. Het is de bedoeling 
om Leo Amizic door te schuiven naar het prestatieprogramma en/of 
vervolmakingsprogramma. Binnen de trainersstructuur moet bekeken worden 
hoe de opvolging van Pieter Geerts als trainer in de topsportschool 
opgevangen kan worden. Gesprekken zijn reeds lopende hieromtrent. 
 

7. Communicatie en sponsoring 
a. Sponsoring: geen nieuwe sponsors gevonden voorlopig (ook niet extra 

inspanningen geleverd in 2024 gezien geen expertise binnen de federatie). 
b. TV-programma “Kan ik het ook?” op VTM: het bestuur heeft beslist om in dit 

project in te stappen. Bedoeling om kosten beperkt te houden (hopelijk mits 
het vinden van één of meerdere sponsors). De uitzending (voorzien in 
februari) blijft nadien ook 2 jaar staan op VTM Go en kan ook vrij gebruikt 
worden op de eigen sociale media. 

 
8. Boekhouding 

a. Het integrale rapport van de boekhouding (stand van zaken 2024 en 
begroting 2025-2028) kan je in bijlage terugvinden (Rapport boekhouding). 
Dankzij de maandelijkse opvolgingen op de bestuursvergaderingen kan er 
steeds tijdig ingegrepen worden en kunnen bijsturingen waar nodig gebeuren. 

b. Meerjarenbegroting 2025-2028: deze werd opgesteld in functie van de 
geplande acties in het beleidsplan 2025-2028. Na het indienen van luik II is er 
ook nog een intern overleg geweest met de verantwoordelijken en werden 
reeds enkele kleine aanpassingen en bijsturingen gedaan. Daarnaast worden 
er ook enkele voorstellen tot wijziging voorgelegd. Deze wijzigingen worden 
unaniem goedgekeurd, waardoor het begrotingstekort onder de 10.000 euro 
komt te liggen. Daarnaast zijn er ook 2 bijkomende voorstellen: het afschaffen 
van het prijzengeld op de Vlaamse Kampioenschappen ABCDE (na stemming 
blijft enkel het prijzengeld voor de A-spelers behouden (wel gelijkwaardige 
verdeling tussen mannen en vrouwen) (stemming 8 voor behoud, 7 voor 
afschaffing)), alsook het schrappen van de VIP-maaltijden op de Vlaamse 
Veteranenkampioenschappen en de Beker van Vlaanderen (unaniem 
goedgekeurd). Verdere stemmingen: 

• Lidgelden: recreant: 6 euro, benjamins: 12 euro, PM-CAD en recreant-
reserves: 21 euro en competitieve leden: 45 euro (alles blijft 



 

ongewijzigd voor het seizoen 2025-2026): wordt unaniem 
goedgekeurd (15 ja-stemmen). 

• Scheidsrechter boeken: 6 euro (blijft ongewijzigd): wordt unaniem 
goedgekeurd (15 ja-stemmen). 

• Nieuwsbrieven en magazines: 40 euro (blijft ongewijzigd): wordt 
unaniem goedgekeurd (15 ja-stemmen). 

• Voorlopige begrotingen 2025-2028: de voorgelegde begroting wordt 
unaniem goedgekeurd (15 ja-stemmen) rekening houdend met 
bovenstaande aanpassingen. 

• Specifieke jaarbegroting 2025: wordt unaniem goedgekeurd (15 ja-
stemmen) rekening houdend met bovenstaande aanpassingen. 

 
9. Sporttechnische werking 

a. Technisch Directeur Topsport: Het integrale rapport kan je terugvinden in 
bijlage (Rapport Topsport). Het nieuwe topsportactieplan kent weinig 
wijzigingen t.o.v. het vorige topsportactieplan (holistisch sportmodel wordt 
wel een belangrijke pijler). De infosessie over de nieuwe 
topsportinfrastructuur werd bijgewoond door Pieter Geerts. Er komt ook een 
opleidingstraject voor nieuwe Technisch Directeurs in de federaties. 

b. Topsport en studie: focus ligt op het einde van het jaar vooral op trainingen. 
Er zijn regelmatig conflicten tussen spelers en trainers, waarbij de onderlinge 
communicatie dan ook noodzakelijk blijft. De nieuwe mental coach levert 
goed werk. Momenteel zijn er iets minder sparrings actief gezien de mindere 
inzet van de spelers op training. De mentaliteit van de spelers en coaches 
moet professioneler. 

c. Algemene werking + beleidsfocussen: het integrale rapport kan je 
terugvinden in bijlage (Rapport Willems Jo). 

d. G-sport: in de ledendatabase werden de categorieën aangepast naar de 
wensen van G-sport Vlaanderen. Het WK Parkinson kwam goed in beeld. Er 
zijn ondertussen al enkele clubs waar aan Parkipong wordt gedaan. De G-
tornooien komen regelmatig in beeld. 

e. Bijscholingen/opleidingen: in 2024 waren er 2 initiatorcursussen (Brugge en 
Merksplas). In totaal zijn er in eerste zit 18 personen geslaagd. De tweede zit 
volgt later dit jaar nog. De cursus trainer A werd uitgesteld naar 2025 
(planning nog op te maken). In 2025 zijn er 2 initiatorcursussen gepland 
(Wemmel en Gent). De inschrijvingen zijn nog maar net opgestart (minimum 
12 deelnemers per cursus noodzakelijk). Op de Dag van de Trainer (14 
december) is er een specifiek mentaal gedeelte gericht op tafeltennis (wordt 
gegeven door Kim Bakkers). 

f. Ledencijfers: deze worden kort besproken. Een vergelijking tussen het einde 
van het seizoen en deze tussentijdse stand van zaken toont uiteraard een 



 

daling aan van het totaal aantal leden. Nieuwe spelers aantrekken blijft een 
noodzaak. 
 

10. Bijsturing Statuten, Sportreglementen en Intern Reglement 
a. Statuten: te bekijken wanneer een nieuwe neerlegging noodzakelijk is om dan 

eventueel ook aanvullingen te doen in functie van Goed Bestuur. 
b. Sportreglementen: te bekijken in functie van de wijzigingen op KBTTB-niveau 

(stemming in februari 2025). 
c. Intern Reglement: Vanuit Sport Vlaanderen dienen er enkele aanvullingen te 

gebeuren. Frederik Noppe zal dit uitwerken tegen de AV van mei 2025. 
 

11. Vlaamse evenementen 
a. Vlaamse Jeugdkampioenschappen: goed verlopen, ook met gebruik nieuw 

tornooiprogramma. 
b. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen op 15/12 te Sint-Truiden: alle 

voorbereidingen zijn opgestart. Frederik Noppe zal alle ingeschreven spelers 
verwittigen over speelwijze, zodat vlot gestart kan worden de dag zelf. Per 
speler 1 overzicht te voorzien van de eigen poule (wedstrijden, tafelindeling, 
uurrooster). Er wordt geen programmaboekje gemaakt. Er volgt een korte 
discussie omtrent het gebruik van het computerprogramma. Philip van Oeckel 
opteert om het programma van Luc D’Hulst te gebruiken, maar daar bestaat 
geen mogelijkheid om poules van 10 te maken. Een extra excelfile om 
dergelijke poule(s) te verwerken, zal aangemaakt worden (indien nodig).  

c. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE: gaan op 2 februari door te Merksem. 
d. Beker van Vlaanderen: gaat door op 1 mei in QLT Gent. 

 
12. Landelijke Klasseringcommissie 

a. B2-B6-klasseringen: geen grote problemen. Na vergelijking met het 
numerieke systeem komen de toegekende klassementen met 90 % overeen. 
Voor de lagere klassementen is er momenteel nog steeds een probleem, al 
blijft de Aile Francophone sleutelen aan het systeem om ook dit beter te 
krijgen. 
 

13. Landelijke recreatie- en veteranencommissie 
a. Iris Roosens is momenteel voorzitter, maar er is twijfel over haar verdere 

inzet voor deze commissie omwille van persoonlijke omstandigheden. Te 
bespreken op eerstvolgende vergadering. 

b. Er was wat wrevel binnen de commissie omtrent de genomen beslissingen 
van het bestuur. Uit de praktijk is ondertussen gebleken dat deze beslissingen 
volledig terecht en correct waren. 
 



 

14. Koepel 
a. Nationale Raad: de balans van 2023-2024 moet nog goedgekeurd worden. 
b. Er werden 2 nieuwe commissieleden binnen de NEC verkozen (Rao Ashok en 

Jago Lowagie). 
c. Kalender 2025-2026: het uitgewerkte voorstel zal kort besproken worden 

door het bestuur naar deze algemene vergadering. De KBTTB zal een 
beslissing nemen tegen eind december. 

d. Nationale Loterij: Frederik Noppe zal het dossier 2023-2024 afwerken en 
indienen tegen eind 2024. Het was lang wachten vooraleer alle info vanuit 
KBTTB, AF en VTTL binnen was. 

 
15. Landelijke interclub 

a. Weinig problemen tijdens seizoen 2023-2024, voorlopig slechts 1 algemeen 
forfait in de afdeling landelijke heren. Bij de dames zijn 6 ploegen 
ingeschreven. 

b. Er zijn opvallend minder boetes, wat alleen maar toe te juichen is. 
 

16. Arbitrage 
a. Het integrale verslag van de voorzitter van de LAC kan je in bijlage 

terugvinden (rapport voorzitter LAC). 
b. Scheidsrechters vinden op zaterdagavond is niet altijd evident. 
c. De opleidingen werden georganiseerd in de provincies. Daarnaast waren er 

ook 2 kandidaten voor de opleiding en examen van landelijk scheidsrechter. 
En was er 1 Vlaamse kandidaat voor het internationaal examen.  

d. Binnen de CCA werd beslist om 1 hoofdscheidsrechter terug te trekken voor 
de evenementen 2024-2025. Hierdoor werd de lijst ook aangepast waar 
nodig. 

e. De functie van hoofdscheidsrechter moet uitgevoerd worden door 
hoofdscheidsrechters, niet door scheidsrechters. Jaarlijks gaat er een 
specifieke opleiding door (indien voldoende kandidaten). Mensen motiveren 
om deze cursus te volgen. 
 

17. Informatica 
a. De rechten op de competitiewebsite en ledendatabase werden nagekeken 

door de provincies. De nodige bijsturingen werden gedaan. 
b. Tornooien: graag regelgeving steeds respecteren, zodat de juiste spelers in de 

juiste reeksen ingeschreven worden.  
c. Het nieuwe tornooiprogramma van Jeroen van der Hooft werd reeds 

besproken binnen het bestuur (en gebruikt op de VK Jeugd). Er volgt nog een 
bespreking binnen de NRVB, maar het moet de bedoeling zijn om het 
programma overal te gebruiken. Er zijn nog enkele kinderziektes, 



 

noodzakelijke kleine aanpassingen, maar die gaan op korte termijn hopelijk 
aangepakt worden. 

d. Alle Vlaamse tornooien staan online klaar om de inschrijvingen te verwerken 
door de provincies. De Nationale Kampioenschappen zullen spoedig 
aangevuld worden (uurrooster nog niet goedgekeurd). Zoals steeds staan de 
instellingen heel strikt, dus bij problemen gelieve Frederik Noppe te 
contacteren.  

e. Er is nog geen contact geweest tussen Pieter Thysen en Gaëtan Frenoy. Er zijn 
wel al enkele kleine aanpassingen gebeurd bij de nieuwe ledendatabase. 
Frederik Noppe zal nogmaals informeren bij Gaëtan omtrent de 
mogelijkheden voor een goede samenwerking. 

 
18. Interpellaties 

Er werden geen interpellaties ingediend. 
 

19. Varia 
 De AV op 24 mei 2025 zal opnieuw doorgaan in Zele. 

 
 
Einde vergadering: 13.10 uur 
 
Verslag opgemaakt door 
Noppe Frederik 
Secretaris-Generaal 
 
 

 



 

 

Bijlage 
 



Voorwoord voorzitter AV 1 – seizoen 2024-2025 
Beste vrienden, 

Welkom op deze eerste Algemene Vergadering van het seizoen 24-25, opnieuw in Zele. 
We zijn blij dat we hier te gast mogen zijn, dank opnieuw daarvoor aan de tussenkomst 
van het PC Oost-Vlaanderen. 

2024 wordt een jaar dat in de geschiedenisboeken van het Vlaamse tafeltennis een 
opmerkelijke plaats zal krijgen, om diverse redenen. Sportief, organisatorisch en wie 
weet wat nog volgt. 

Sportief was er natuurlijk de kwalificatie voor de Olympische Spelen in Parijs van Cedric 
Nuytinck, de eerste Vlaamse speler sinds héél lang die erin slaagde de Spelen te 
bereiken. Okee, Cedric werd in Frankrijk al in de eerste ronde uitgeschakeld, maar er op 
de Spelen bij zijn, was op zich al een prestatie. 

Voor Sport Vlaanderen is het echter onvoldoende. Sport Vlaanderen blijft de lat hoger 
leggen: top 4 in Europa, top 8 in de wereld. Of ten minste uitzicht op zo’n toppositie in de 
toekomst. Vraag is dan ook hoe men ons zal inschalen in de volgende Olympiade, de 
volgende vier jaar?  

Over enkele weken weten we voor welke delen van het door ons ingediende beleidsplan 
topsport, voor welke delen van ons programma geld zal worden voorzien, in januari 
worden er ook cijfers op geplakt. Minder problemen en minder zorgen gelukkig voor de 
aanvaarding van ons beleidsplan algemene werking. We komen er straks op terug. 

Nog inzake topsport, en dan heb ik het over onze organisatie, hebben we enkele weken 
geleden het contract van Bojan Tokic, onze head coach, opgezegd wegens een gebrek 
aan engagement. Op zijn werk in de zaal was niet zo heel veel aan te merken, hoewel 
toch, voor de rest wél. Bedoeling is dat Leo Amizic zijn vertrek opvangt, in elk geval 
voorlopig.  

Binnen zes weken haakt ook onze technisch directeur topsport, Tom Dieussaert, af. Tom 
had altijd aangegeven één Olympiade in dienst te willen blijven. In de voorbije weken zijn 
intense gesprekken gevoerd met drie mogelijke opvolgers. Margo Degraef, Olav 
Kosolosky en Pieter Geerts hadden zich aangediend, uiteindelijk is de keuze in 
samenspraak met Sport Vlaanderen gevallen op Pieter Geerts.  

Pieter werkt zich nu volop in, zal breken met zijn tafeltennisschool in Turnhout, bereidt in 
samenwerking met Tom de toekomst voor en is op zoek naar een opvolger voor de job 
die hij nu doet. Iemand met een pedagogisch diploma is daarvoor nodig. Gesprekken 
zijn volop aan de gang. 

Het overleg met Margo, Olav en Pieter, in totaal goed voor bijna acht uren overleg, was 
ontzettend zinvol en leerrijk. Wat voor mij, gezien onze situatie, van belang is, is de 
ervaring en expertise van die drie verder te kunnen gebruiken. De VTTL heeft er nood 



aan. Margo is al lid van de topsportcommissie, met Olav bespreek ik andere plannen. 
Daarover later zeker meer, de onderhandelingen zijn aan de gang. 

Niet alleen spannende en enigszins stressvolle tijden dus voor onze federatie, ook 
boeiende. En dat geldt net zozeer voor alles wat te maken heeft met wat in onze 
provincies en onze clubs gebeurt, met onze basiswerking, met de breedtesport. Mooi 
dat ons beleidsplan algemene werking door Sport Vlaanderen positief is onthaald, nodig 
is wél de link tussen breedtesport en topsport aan te scherpen. 

Het is een eis van Sport Vlaanderen, dat de implementatie van een zogenaamd 
holistisch sportmodel eist. Aan ons om daarvan werk te maken, aangestuurd door de 
VTTL. We komen daarop later in de komende weken en maanden zeker op terug. 
Eenvoudig ook, want het moét. 

Ander punt van stress zijn en blijven onze financiën. 2024 wordt het eerste jaar sinds 
even dat we met een positief cijfer kunnen afsluiten, maar 2025 kondigde zich weer 
donkerrood aan. Enkele ingrepen zijn uitgevoerd, meer vernemen we daarover straks, 
maar in elk geval kunnen we een begroting voorleggen die beperkt in het rood gaat. 

Op de langere termijn zal echter meer structureel moeten worden ingegrepen. Er is geen 
keuze. 

Ten slotte dit. Het GO! heeft de stekker getrokken uit onze plannen om een topsporthal 
te bouwen in Leuven. Dat betekent nochtans niet dat wij ambitieus moéten blijven en er 
alles moeten aan doen om onze topspelers van vandaag en onze topspelers in wording 
een infrastructuur te bieden, topsportwaardig en nodig om hun en onze dromen te 
kunnen realiseren. 

Veel werk op de plank dus voor Het Bestuur, voor ons allemaal, maar dat maakt ons 
werk ook boeiend én nodig. Ik hoop vooral dat iedereen, en ik dank daarvoor jullie en alle 
medewerkers in de provincies van harte, dat werk ondersteunt en mee wil blijven helpen 
aan de uitbouw van het tafeltennis in Vlaanderen en de Vlaamse Tafeltennisliga. 

Ik wens jullie een leerrijke Algemene Vergadering toe. 
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Verslag boekhouding 
Stand van zaken 2024 

In het exceldocument “Beleidsplan 2021-2024 – Luik II” kan je de actuele stand 
terugvinden (situatie eind oktober 2024). 

Ik overloop even kort alle domeinen gezien we nog slechts 2 maanden te gaan 
hebben in deze boekhouding. 

Algemene werking: 

• Clubondersteuning: Alles op schema. 
• Provinciale jeugdwerking: hier liggen enkele kosten iets onder de verwachting, 

maar de stages zorgen dan voor een tegeneffect. Al bij al hoop ik dat dit 
binnen de perken blijft. 

• Jeugdcompetitie: geen kosten voor de VTTL. 
• Competitie heren/dames: hier liggen we zeker boven de voorziene inkomst, 

gezien de afrekening van de boetes van de heenronde 2024-2025 ook nog 
ingeboekt moeten worden. Voorstel om net zoals vorig seizoen de 
damesploegen de helft van het inschrijvingsgeld terug te storten (slechts 6 
ploegen ingeschreven). 

• Landelijke kampioenschappen: Beker van Vlaanderen viel redelijk duur uit 
(veel vip’s in vergelijking met voorgaande jaren). Daarnaast organiseren we de 
VK veteranen 2 keer dit jaar, dus ongetwijfeld gaan we hier een serieuze 
overschrijding hebben t.o.v. de oorspronkelijke begroting. 

• Landelijke evenementen: Alles op schema, geen grote problemen te 
verwachten. 

• Scheidsrechters: beperkt budget, maar geen grote problemen te verwachten. 
• Trainers: beperkt budget, maar geen grote problemen te verwachten. 
• Medisch en ethisch sporten: Alles op schema. 
• Informatica: facturen van Gaëtan nog te ontvangen (traditioneel in 

november/december), maar geen problemen te verwachten. 
• Recreatieve werking: heel beperkte werking in 2024, geen problemen te 

verwachten. 
• G-sport: G-platform bestaat al enkele jaren, geen extra kosten in 2024. 
• Fiscaliteit: kosten lager dan verwacht gezien overstap van Partena naar 

Liantis. Mooi binnen budget. 
• Partners: dossier Nationale Loterij is hier de enigste partner. Geen extra 

inkomsten, dus iets lager dan verwacht. 
 

Beleidsfocussen: 

• Jeugdsportproject: uitbetaling van subsidies is pas voorzien midden 
december, maar hier worden geen problemen verwacht. 

mailto:info@vttl.be


 

• Sportkampen: zal dit jaar in principe break-even draaien (wat op zich altijd de 
bedoeling is). Een kleine aanpassing van de inkomsten van subsidies moet 
nog gebeuren. Geen problemen op het eerste zicht. 

• Dames: alleen wat drukwerkkosten voor de dameswerking. Geen problemen 
dus. 

• Professionalisering sportkaderopleiding: hier moeten nog wat kosten van 
video-opnames in komen, maar die liggen binnen de begroting. Geen 
problemen. 
 

Topsport: 

Traditioneel het deel waar het meeste afwijkingen zijn doorheen het jaar. Ook dit jaar 
moet er nog een addendumwijzigingsaanvraag ingediend te worden om de subsidies 
te optimaliseren binnen de diverse projecten. Ook dit jaar zijn er opnieuw hier en 
daar wat aandachtspunten besproken met de Technisch Directeur Topsport. De 
maandelijkse opvolging werd steeds voorgelegd. De komende twee maanden zijn er 
nog slechts heel beperkt nog wat onkosten in te dienen (sparrings, tornooien, 
stages), maar uiteraard ook nog 2 maanden loonkost. In de begroting was 
opgenomen dat er dit jaar zo’n 65.000 euro geïnvesteerd ging worden vanuit de 
federatie, maar ik vrees dat we toch opnieuw aan een hoger bedrag gaan liggen. Na 
de addendumwijziging (en hopelijk goedkeuring ervan) gaan we daar pas een beter 
zicht op hebben. 

Algemeen beleid: 

• Personeelskosten: alles op schema. 
• Provinciale werking-VTTL-werking: alles op schema. 
• Bureel: hier gaan we wat meer moeten uitgeven dan voorzien gezien de 

indexeringen van huurprijzen, onderhoudskosten,… De afschrijvingen 
gebeuren traditioneel op het einde van het jaar. 

• Commissies: geen grote afwijkingen. 
• Derden: De onkosten van de NR en NRvB liggen lager dan verwacht door de 

digitale vergaderingen. Cijfers over de lidgelden gaan we pas effectief weten 
na begin december, maar zoals eerder gemeld gaan zowel de inkomsten als 
de uitgaven lager liggen dan oorspronkelijk gebudgetteerd. Ik denk dat we hier 
toch zo’n 10 à 15.000 euro minder aan inkomsten gaan hebben dan voorzien. 

• Subsidies: Positief nieuws is uiteraard dat we hier zo’n 15.000 euro meer aan 
subsidies hebben dan oorspronkelijk gebudgetteerd. De VIA-subsidies weten 
we traditioneel pas eind november-begin december. Dus hopelijk vallen die 
ook mee. 
 

Conclusie stand van zaken 2024: Er was voor het eerst sinds jaren opnieuw een 
positieve begroting (mede ook door het lage voorziene bedrag in topsport). De 
verkeerde inschatting van de inkomsten/kosten van de lidgelden wordt opgevangen 
door de hogere inkomsten van de subsidies binnen de algemene werking. De 
meeste zaken liggen mooi op schema (of net iets onder het schema). We moeten 
uiteraard rekening houden met de 2de organisatie van de VK veteranen, alsook de 



 

extra investeringen in topsport. Ik hoop alvast dat we zo dicht mogelijk break-even 
spelen. 

Begroting 2025 

Samen met de uitnodiging voor deze Algemene Vergadering waren ook de 
documenten inzake het nieuwe beleidsplan 2025-2028 opgenomen. Daarbij zat ook 
Luik II met daarbij alle acties en een raming van de kosten voor de komende jaren. 
Het is uiteraard niet evident om dit allemaal correct in te schatten voor 4 jaar, zeker 
gezien er tijdens het jaar ook beleidsbeslissingen gebeuren die in sommige gevallen 
ook een impact hebben op de financiële kant van zaken.  

Ondertussen is er ook overleg geweest met Marc Gijs (voorzitter), Jeroen 
Vanmassenhove (verantwoordelijke binnen het bestuur voor de opvolging van de 
boekhouding) en mezelf. Daarbij kwam de begroting 2025 uiteraard aan bod en 
hebben we enkele aanpassingen/ideeën/bedenkingen gemaakt. In het 
exceldocument “Begroting 2025” kan U alvast deze meevolgen. De oorspronkelijk 
ingediende begroting voor 2025 (en daarop dan gebaseerd ook de jaren 2026, 2027 
en 2028) toonde een begrotingstekort van 14.789,76 euro. Dat is ook het dossier dat 
ingediend werd bij Sport Vlaanderen (voor 10 september) en is dan ook het dossier 
waarbij het volledige beleidsplan 2025-2028 mee in opgenomen is. In kolom I kan je 
dan enkele getallen zien, waarvan je hieronder meer uitleg kan vinden omtrent het 
idee, de bedenking of de opmerking, waarbij dit dan impact kan hebben op 2025 of 
latere jaren. 

1. De inschrijvingsgelden voor de landelijke interclub (heren) optrekken van 100 
euro naar 125 euro of 150 euro. Dit zou een meeropbrengst opleveren van 
900 of 1.800 euro. 

2. Zelfde voor de landelijke damesinterclub als voor de heren. Indien dit volle 
reeksen zouden zijn, dan zou dat een meeropbrengst opleveren van 
respectievelijk 300 of 600 euro. 

3. De inschrijvingsgelden aanpassen van 8 euro naar 10 euro. Dit zou een 
meeropbrengst opleveren van 300 euro. 

4. De Beker van Vlaanderen kost de VTTL redelijk wat geld. Behouden in zijn 
huidige vorm? Aanpassingen nodig? Of zelfs annuleren?  

5. Hier heb ik die 1.000 euro 2 keer ingeboekt als kost. (zowel in post 10401 als 
10408). Dat is dus 1.000 euro die gecorrigeerd moest worden. Post 10401 
wordt dus teruggebracht van 2.000 euro naar 1.000 euro. 

6. Het inschrijvingsgeld voor de VK veteranen te verhogen van 8 euro naar 10 
euro. Dit zou een geraamde meeropbrengst opleveren van 100 euro. 

7. Na het indienen van het dossier bij Sport Vlaanderen werd beslist om de 
inschrijvingsgelden van het lentecriterium te verhogen naar 10 euro. Dit was 
nog niet meegerekend. Dat is bij deze aangepast van 350 euro naar 480 euro. 

8. Zelfde als punt 7, maar dan voor het herfstcriterium uiteraard. 
9. De eigen inbreng binnen het jeugdsportproject is 20 % van het 

subsidiebedrag. Na de bilaterale gesprekken werd al duidelijk dat er veel 
subsidies werden aangevraagd door de federaties, waardoor er, net zoals de 



 

voorbije jaren met een correctiefactor zal gewerkt worden. Dit betekent dan 
ook dat de voorziene inbreng aan clubsubsidies vanuit de federatie lager zal 
liggen. Als we vergelijken met 2024, dan schat ik dat de eigen inbreng 
ongeveer 1.500 euro lager zal liggen (wat dan een automatische “besparing” 
met zich mee brengt). Meer nieuws hierover verwachten we pas begin 
volgend jaar. 

10. Hier staat alles zoals in de aanvraag opgenomen richting de subsidies bij 
Topsport Vlaanderen. De eigen inbreng kan uiteraard fluctueren, maar dat zal 
pas duidelijk worden wanneer we effectief nieuws krijgen van Topsport 
Vlaanderen. De eigen inbreng werd net zoals de voorgaande jaren vastgelegd 
op 75.000 euro. 

11. De huur van zowel de locatie in Brussel (bureel, stockage, vergaderruimte) als 
in Zedelgem (stockage) is een zware kost voor de federatie. Op iets langere 
termijn moeten we misschien trachten hiervoor een oplossing te vinden. 

12. Er werd geen aanpassing gedaan aan de tarieven van de lidgelden. Als we 
echter kijken naar de begrotingen voor 2026 en 2027, dan lijkt het 
onvermijdelijk om op termijn die opnieuw te verhogen (tenzij er op andere 
manieren middelen gevonden worden).  

13. Hier was oorspronkelijk 3.000 euro ingeboekt als kost, maar na controle bleek 
daar 1.000 euro teveel te staan (papier voor het bureel zal in principe niet 
aangekocht moeten worden in 2025). Deze kostenpost daalt dus met 1.000 
euro. 
 

Conclusie begroting 2025: Na het overleg kwamen we dan tot een negatief saldo 
van 12.529,76 euro (dankzij de vier automatische rechtzettingen). Voor de overige 
zaken zijn het uiteraard zaken die besproken/beslist moeten worden door de AV 
en/of het bestuur. Eventuele andere ideeën of bemerkingen zijn uiteraard altijd 
mogelijk. 
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1 Sport Vlaanderen 
 

Het beleidsplan Topsport voor de komende Olympiade, 2025-2028, is begin september afgewerkt en 

ingediend. De aanpassingen zijn hierbij ook gebeurd na overleg en inbreng van Topsport Vlaanderen. 

Verschillende mogelijke transities en invullingen zijn hierbij ook doorgenomen en afgetoetst aan de 

noden vanuit SV. De besprekingen omtrent het bilateraal gesprek zijn op de vorige bestuursvergadering 

opgenomen in het verslag. Deze besprekingen waren correct, maar vrij stevig. De kritische analyse van 

groeimogelijkheden en zwaktes van onze federatie zijn hierbij meermaals aangekaart en kritisch 

bekeken. Net zoals bij het gesprek op 7 mei is het duidelijk wel dat de ambities voor de komende 

Olympiade hoog liggen en de vraag blijft nog steeds of we als federatie daaraan kunnen voldoen. Het 

beleidsplan voldoet aan de meeste van deze noden, maar de kritische opmerking en bedenking vanuit 

de overheid of we deze aspecten wel kunnen verwezenlijken blijft bij hen staande. Een indienen van een 

infrastructuurproject voor 31 maart 2025, de deadline voor deze Olympiade, zal hierbij eveneens voor 

topsport een cruciale factor zijn. Het integraal beleid is een stresstest die we heden niet doorstaan en de 

gelijkstemming tussen algemeen beleid en topsport moet drastisch verbeterd worden. Een holistisch 

model, alsook de realisatie van een mentale ontwikkelingslijn dient te worden afgestemd tussen beiden, 

iets waar prioritair zou moeten naar toe gewerkt worden in het komende jaar. 

 

Het contract van Bojan Tokic is door het bestuur van de federatie voortijdig stopgezet. Het functioneren 

van deze is op meerdere vlakken onvoldoende gebleken en er werd geen verbetering genoteerd, wel 

integendeel. Het stopzetten van het contract is met Sport Vlaanderen besproken. Leo Amizic schuift 

binnen het transitie 18+ project door als hoofdtrainer. Binnen het nationaal Teamproject wordt afgewacht 

of een nieuw project, zoals in het beleidsplan opgenomen, aanvaard zal worden of niet 

  

Ondanks het behalen van de Olympische Spelen zijn de resultaten globaal minder geweest dit jaar. 

Komende vanuit een jaar met mindere prestaties blijft de situatie rondom topsport bijgevolg gespannen. 

 

  

 

2 Budgetcontrole 
 

De begroting wordt steeds nauwlettend in de gaten gehouden in samenspraak met Frederik Noppe. 

Hieromtrent is er onlangs een overleg geweest om de verschillende posten, alsook de eigen inbreng van 

federaties, spelers en ouders te optimaliseren. Het budget zal, indien de addendumwijzigingen 

goedgekeurd worden, vrijwel in evenwicht zijn. Hierbij valt te noteren dat binnen het gevoerde beleid de 

laatste jaren het topsportbudget altijd in evenwicht is geweest. 
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3 Visie en lijn topsport 
 

De mentale ontwikkelingslijn topsport dient te worden ontwikkeld naar volgend jaar toe. De globale 

bijgevolg herwerkt. Hierbij dient ook aandacht gegeven te worden naar het algemeen niveau inzake 

ontwikkelingsstructuur. Zeker naar de clubwerking en jeugdopleidingen dient dit niveau vanuit 

performance ondersteund te worden. Er wordt vanuit SV ook vanuit gegaan dat dit model zal worden 

gebruikt richting het algemeen beleid, dit in een aangepaste vorm richting algemeen jeugdsportbeleid.  

 

De lijnen voor de komende beleidsperiode zijn in het globaal beleidsplan opgenomen. Mogelijks worden 

hier in de komende beleidsperiode door de toekomstige TDT aanpassingen in aangebracht. De werking 

moet op elk niveau, topsport en algemeen, nog een of meerdere stappen hoger gaan om de gestelde 

objectieven te behalen.  

 

 

4 Communicatie Nationaal en AFTT 
 

Er zijn geen problemen te melden, wel integendeel. Er is een positief en goed contact met de Waalse 

zusterfederatie. Zeker de communicatie rond Team Belgium blijft noodzakelijk naar de toekomst.  

 

Vergadering rondom het numeriek klassement is naar de toekomst toe een absolute noodzaak. Het 

gebruik van de ranking tot niveau B6 is qua vergelijking positief geweest. Het gebruik ervan zou mijn 

inziens moeten bestendigd worden om een nieuwe stap te kunnen zetten in de objectivering en 

modernisering van de klassementen. Ook het gebruik van de sterktelijst dient op termijn te worden 

aangepast. Het voorstel van Martin Vandebergh ,is hierbij veruit de meest interessante piste, die mits 

enkele aanpassingen perfect kan aansluiten bij de vooropgestelde modernisering. De AFTT heeft 

aangekondigd dit immers voor hun provinciale competitieformats binnenkort te zullen gebruiken. 

 

NTC heeft de vooropgestelde aanpassingen doorgevoerd en de uitbouw naar verschillende taak 

specifieke commissies moet de werking verbeteren. 

 

NEC heeft een evaluatie gemaakt van het vernieuwde NJC. André Lemaire kent heden wat problemen 

met de nationale commissies. Het hoe en waarom hiervan zijn de TDT niet erg duidelijk en 

communicatie met André is de laatste tijd beperkt gebleken De 2 nieuwe vertegenwoordigers hebben 

nog geen contact opgenomen en zijn de TDT ook niet bekend 
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Algemene vergadering november 2024 
 
Sporttechnisch coördinator en DSKO Willems Jo 
 
1. Sportkampen 
 

Sportkampen 2024 

In 2024 werden er 2 sportkampen georganiseerd.  

Online inschrijven kan via de website van de VTTL: www.vttl.be, vanaf de 2de maandag van januari 2024.  

 Zomerkamp Merelbeke van 15/07 – 19/07/2024: het kamp was volzet met 24 deelnemers. Alles is goed 
verlopen.  

 Zomerkamp Herentals van 05/08 – 09/08/2024: dit kamp was volzet met 72 deelnemers. Alles is goed 
verlopen. Het was het laatste kamp van Wim Malaise. 

 De financiële documenten zijn toegevoegd op het platform van Sport Vlaanderen. 

Sportkampen 2025 

Voor 2025 werden er opnieuw voorbereidingen getroffen om 2 sportkampen te organiseren. Hieronder vind je de 

voorziene data en locaties. De folder van de sportkampen 2025 werd reeds verstuurd op 23/10 aan de leden van 
de A.V. 

Online inschrijven kan via de website van de VTTL: www.vttl.be, vanaf de 2de maandag van januari 2025.  

 Zomerkamp Merelbeke van 21/07 – 25/07/2025: er kunnen 24 tafeltennissers deelnemen. De trainers en 
kampleider liggen reeds vast (Lucca De jonckheere, Robin Van Regenmortel en Tibo Stiens). 

 Zomerkamp Herentals van 04/08 – 08/08/2025: er kunnen 72 deelnemers deelnemen. Aangezien Wim 
Malaise gestopt is zal Tibo Stiens hier kampleider worden. Er zijn ook een aantal trainers die zullen 
stoppen waardoor er gezocht wordt naar vervangers. 

 

2. Stages u12 
 
Stages 2024 

 Krokusstage: dagstages in Leuven met 16 deelnemers (12-13/02/2024) en Merelbeke met 12 deelnemers 
(15-16/02/2024).  

 Paasstage in Merelbeke: 8-11/4/2024. Er waren 21 deelnemers waarvan 6 benjamins. 

 Zomerstage in Merelbeke: 29/7-2/8/2024. Er waren 18 deelnemers waarvan 4 benjamins. 

Stages 2025 

 Winterstage in Merelbeke (VTTL-selectie): 2-3/1/2025. 
 Krokusstage: dagstages in Leuven (3-4/03/2025) en Merelbeke (6-7/03/2025). De deelnemers zullen 

geselecteerd worden na de 1ste fase van het VJC. 
 Paasstage in Merelbeke: 14-17/4/2025.  

 Zomerstage in Aarlen: 27/7-1/8/2025. 

 

3. Project jeugdsport 
 

Jeugdsport 2024 

De Vlaamse Tafeltennisliga ontvangt een maximale subsidie van 31.881,33 euro en zal een eigen inbreng doen 
van 20% (i.e. 6.376,27 euro), wat dus een totaalbedrag van 38.257,60 euro betekent. 

Timing: 

 De clubs moesten ten laatste tegen 30 juni een mail sturen om deelname te bevestigen.  

 De website invullen kon vanaf juli omdat dan de ledencijfers in rekening worden gebracht.  
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 De aanvraag kan ingediend worden tot uiterlijk 15 november. Er worden geen bewijsstukken van de 
bestedingen meer opgevraagd (dat is geen voorwaarde meer voor Sport Vlaanderen en betekent zowel 
voor de clubs als de federatie een administratieve lastenverlaging). 

Stand van zaken: 

 Aangezien vandaag (15/11) de laatste dag van de inschrijvingen is, zal er nog een update volgen in de 
loop van volgende week met een volledig overzicht.  

 

Jeugdsport 2025 

Voor het subsidiejaar 2025 heeft de Vlaamse Tafeltennisliga opnieuw een jeugdsportproject ingediend bij Sport 

Vlaanderen voor 40.000 euro. Dit wordt verhoogd met 20% eigen inbreng van de VTTL.  

Normaal gezien zullen we in januari weten voor hoeveel ons project wordt goedgekeurd. Ook in 2025 zal er 

ongetwijfeld opnieuw een correctiefactor toegepast worden waardoor het toegekende bedrag en de eigen inbreng 

lager zal zijn dan het aangevraagde bedrag. 

Aangezien 2025 het begin is van een nieuwe beleidsperiode (2025-2028) werd het reglement opnieuw wat 
gewijzigd i.f.v. de richtlijnen van Sport Vlaanderen (o.a. met een nieuwe pool “stem van jongeren en ouders 
integreren binnen de werking van de club”). Alle info i.v.m. het jeugdsportproject (aanvraag, reglement, …) werd 
reeds verstuurd op 23/10 aan de leden van de A.V. 

 

4. G-sport 
 
Sinds eind 2014 is er een samenwerkingsovereenkomst met Parantee, de sportfederatie voor sporters met een 
beperking (sinds begin 2017 is dat Parantee-Psylos geworden en nu is de benaming opnieuw gewijzigd naar G-
Sport Vlaanderen). Door die samenwerkingsovereenkomst kunnen leden van de VTTL met een beperking ook 
deelnemen aan activiteiten en tornooien van G-sport-Vlaanderen. Ze moeten enkel nog een classificatie behalen. 
In onze ledendatabase registreren we de G-sporters.  
Hieronder vind je de evolutie van de cijfers van de aangesloten spelers met een beperking. Tot en met mei 2020 
gingen de cijfers enkel in stijgende lijn. Nadien zagen we een lichte terugval, ongetwijfeld te wijten aan de 
coronamaatregelen. Nu zien we opnieuw een stijging waardoor we een hoger aantal G-sporters dan ooit hebben.  
Op het tabblad G-sport op de website van de VTTL vind je allerlei informatie zoals: 

- Alle info i.v.m. G-sport subsidies 
- De klassementen van de G-tafeltennissers 
- Een link naar alle G-tafeltennistornooien, o.a. G-tafeltennistornooi van Zele (23/3/2024), het Vlaams 

Kampioenschap (21/4/2024), G-tafeltennistornooi van Rupel (11/5/2024), het Belgisch 
Kampioenschap (2/6/2024) en G-tafeltennistornooi van Sterke Stut Oosterzele (17/11/2024). 

- Daarnaast werd er ook info weergegeven over het WK parkinson 
- Er werd ook heel wat aandacht besteed aan onze G-tafeltennissers op de Paralympische Spelen, 

zowel op de website als op facebook. 
 

Datum aantal G-sporters 

okt/15 10 

okt/16 14 

mei/17 16 

nov/17 41 

mei/18 52 

nov/18 54 

mei/19 56 

nov/19 66 

mei/20 72 

nov/20 63 

mei/21 63 

nov/21 64 

mei/22 89 

nov/22 82 

mei/23 91 

nov/23 96 

mei/24 104 

nov/24 114 
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5. Bijscholingen en opleidingen + trainers en cursussen 
 

Cursussen 2024: 

 Initiator:  
 Brugge: de cursus is afgelopen. De examenscores zijn nog niet allemaal ingegeven waardoor het 

nog niet gekend is hoeveel geslaagden er zijn. Hopelijk een update tegen de A.V. 
 Merksplas: de cursus is afgelopen. De examenscores zijn nog niet allemaal ingegeven waardoor 

het nog niet gekend is hoeveel geslaagden er zijn. Hopelijk een update tegen de A.V. 

Cursussen 2025: 

 Initiator:  
 Gent (Rooigem): zie bijlage 
 Wemmel (Hurricane): zie bijlage.  
 https://www.sport.vlaanderen/vlaamse-trainersschool/vts-organiseert-kwaliteitsvolle-

opleidingen/aanbod-sportspecifieke-opleidingen/opleidingen-
sportspecifiek/?Sporttak=Tafeltennis&Niveau=Initiator  

 Cursus trainer A:  
 Er zijn 5 kandidaten ingeschreven. 
 De start van de cursus (aanvankelijk voorzien in 2024) is uitgesteld naar 2025 omdat de docent 

didactiek niet beschikbaar was in 2024. 

 
Dag van de trainer 2024 

 Datum: 14 december 2024  
 Sportspecifieke bijscholing tafeltennis door Kim Bakkers: Mentale begeleiding van jeugdspelers op 

clubniveau. 
 Aantal inschrijvingen: 12 effectief ingeschreven en 2 wachtend op betaling 

 
6. Digitalisering cursussen 
 
Digitalisering cursussen: 

 Cursus trainer B: er worden nog video’s opgenomen met de verschillende docenten i.h.k. van de 
digitalisering van de cursus trainer B. 

 
7. Provinciale trainingen 
 

 Een actueel overzicht van de provinciale trainingen en de provinciale kernen vind je terug op de website 
van de VTTL: https://www.vttl.be/content/provinciale-training  

 

Willems Jo 

Directeur Sportkaderopleiding 

Sporttechnisch Coördinator VTTL 
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Verslag LAC & CCA – AV 1 VTTL – ZELE 25 NOVEMBER 
2024. 

Geachte leden van de Algemene Vergadering, 
 
Voor u zit een tevreden, uitgeputte en soms moedeloze voorzitter van de LAC. 
 
Tevreden omwille van het feit dat ik vaststel dat er ook dit seizoen een aantal personen 
opstonden om de cursus te volgen van Provinciaal Scheidsrechter & Landelijk 
Scheidsrechter. Eén Vlaamse Scheidsrechter postuleerde voor Internationaal scheidsrechter. 
Sommige van deze  mensen traden reeds op tijdens de Landelijke en Nationale 
Evenementen. In bijlage laat ik u het overzicht geworden per Provincie.  Met dank ook aan 
Paul Willems die er in slaagde om het benodigde materiaal voor de scheidsrechters zo goed 
als volledig af te leveren op de Vlaamse Kampioenschappen Jeugd in Roeselare.  
Wanneer mijn opvolging correct is werden er tot op heden 11 Wedstijden doorgegeven door 
de interclubleider ifv “te arbitreren wedstrijden”. 5 wedstrijden konden ingevuld worden.   
Tevreden omwille van het feit dat de HS tafel op de Vlaamse Evenementen kon ingevuld 
worden en er voldoende scheidsrechters aanwezig waren om alles in goede banen te leiden 
(met dank aan de provincies die een tandje bijstaken. 
 
Persoonlijk vind ik het jammer om vast te stellen dat de invulling van de HS-tafel mbt de 
Vlaamse Evenementen maar ingevuld geraakt met tijd en boterhammen. Soms denk ik met 
heimwee terug aan de tijd dat dit effectief volledig ingevuld was voor de 1ste vergadering van 
Het Bestuur in September. Natuurlijk blijf ik dit verder opvolgen en zullen we trachten er 
voor te zorgen dat er ook steeds voldoende scheidsrechters aanwezig zijn om het 
evenement in goede banen te leiden. 
 
Wat de invulling betreft van de scheidsrechters op het niveau van Super Heren heb ik de 
indruk dat alles loopt zoals het hoort. 
 
Wanneer ik naar de oorspronkelijke invulling kijk van de HS-tafel met betrekking tot de 
Nationale Evenementen was de inbreng muv de ICT eerder beperkt. 8 invullingen op 41 
plaatsen. Omstandigheden hebben ons genoodzaakt om zeer recent de HS-tafel aan te 
passen. De nodige gesprekken werden gevoerd en afspraken werden gemaakt. Normaal 
gezien zijn alle betrokkenen hiervan op de hoogte gesteld. Van 8 op 41 zijn we nu 
geklommen naar 10 op 41. 
 
De vraag om kandidaturen ifv de scheidsrechters op de BK A werd zeer recent verstuurd 
naar de verantwoordelijke van de scheidsrechters in de verschillende provincies. 
Kandidaturen mogen binnenkomen tot eind December 2024. Medio Januari 2025 worden de 
weerhouden scheidsrechters verwittigd.  
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Hoe de Vlaamse SR’s nog te motiveren om ook aan de HS-tafel te zitten op Nationale 
Evenementen blijft een werkpunt. En het weze gezegd dat het spoeling actieve Vlaamse HS 
op de nationale evenementen echt dun is. Guido Mertens en ikzelf zijn momenteel de enige 
echte kandidaten. Gelukkig kunnen we momenteel op VLB & B rekenen wat betreft het 
opnemen van de functie van AHS (2 kandidaten: Kris Heyvaert & Didier Bosman). Paul 
Willems zal zoals gebruikelijk de RC op zich nemen tijdens de BK A en ondergetekende zal de 
ICT op zich nemen op alle BK’s.      
 
Ik blijf communiceren, opvolgen en rapporteren maar mijn huidige werksituatie zal niet 
toelaten dat ik onmiddellijk op een mail kan antwoorden en/of aanwezig kan zijn op 
vergaderingen van Het Bestuur.  Anderzijds bestaat er ook een GSM om “dringende” zaken 
even te bekijken en/of kort te sluiten.  
     
Philip Van Oeckel 
Voorzitter LAC 
Voorzitter CCA 
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